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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:748 Stöd till restauranger

Restaurangbranschen har drabbats särskilt svårt av coronakrisen. Efter en tuff 
vår ljusnade det i somras, och man anpassade sig på olika sätt. Så kom hösten 
och en ökad smittspridning, och det senaste förbudet mot att servera alkohol 
efter klockan 22.00 gör krisen i restaurangbranschen akut. Många ser nu att den 
period som skulle ha inneburit en stor omsättning helt kommer att utebli. 
Därmed riskerar många att gå i konkurs och många jobb att gå förlorade. 

De snåriga regler som finns för permittering är inte anpassade för en bransch 
med stor andel deltids- och timanställda och som styrs av daglig efterfrågan, 
sena arbetspass och om de som var schemalagda efter klockan 22.30 borde 
berättiga till högre ersättning. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att se över eller ändra stödformerna så att restaurangbranschen 
kan få bättre stöd för att klara av krisen?

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-30
Besvaras senast
2020-12-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


